





**AfaqCom**

شركة آفاقكم



شركة آفاقكم شركة متخصصة في إدارة عمليات الصيانة والتشغيل في المباني والمرافق وتقديم الحلول اللازمة لذلك ومنها توفير الكوادر البشرية المدربة والمؤهلة لتلبية احتياج القطاعين العام والخاص، وبمختلف التخصصات (الفنية والهندسية والتقنية) والمستويات (مدراء مشاريع ومهندسين وخبراء ومستشارين) وذلك من مختلف الجنسيات، مع تقديم حلول لإدارة تلك الموارد البشرية في مختلف الشركات والقطاعات، ونستحوذ على العديد من العملاء حرصاً على التميز في جودة الخدمة المقدمة لهم ليكون اسمنا هو مصدر الثقة لعملائنا.

Afaqcom Co. is a company specialized in the management of maintenance and operation in buildings and facilities and providing the necessary solutions, including the provision of well trained and qualified human cadres to meet the needs of the public and private sectors, in various disciplines (technical and engineering) and levels (project managers, engineers, experts and consultants) of various nationalities, with the provision of solutions to manage those human resources in various companies and sectors, and we acquire many customers in order to be distinguished in the quality of service provided, so that our name is a source of confidence for our customers.

## Our Vision رؤيتنا

رؤيتنا المستقبلية بأن نكون من الشركات الرائدة في تقديم حلول مبتكرة وإدارة القوى العاملة باحترافية على مستوى المملكة العربية السعودية، لنكون الخيار الأول لعملائنا.

Our future vision is to be one of the leading companies in providing innovative solutions and professional workforce management in the Kingdom of Saudi Arabia, to be the first choice for our customers.



## Our Mission

## رسالتنا

استقطاب أفضل الكوادر البشرية الأجنبية للعمل داخل المملكة في قطاع الأفراد والأعمال و الطبي , والمساهمة في رفع مستوى الخدمات المقدمة في استخدام العمالة وتوفير خدمات احترافية من نشاط الموارد البشرية بمشاركة أفضل الموردين الخارجيين من مختلف الدول لرفع مستوى الخدمة في تقديم الخدمات العمالية ذات الكفاءة العالية بما يتوافق مع قيم وتقاليد المجتمع السعودي ومصصلحة صاحب العمل.

Attracting the best foreign human cadres to work inside the Kingdom in the individual, business and medical sectors, and contributing to raising the level of services provided in the recruitment of labor and providing professional services in the human resources activity with the participation of the best external suppliers from various countries to raise the level of service in providing highly efficient labor services in accordance with the values and traditions of Saudi society and the interest of the employer.



Our values & principles

قيمنا ومبادئنا



## Our values & principles

## قيمتنا ومبادئنا



## What do we offer?

## ماذا نقدم؟

We provide all innovative solutions in the management of maintenance and operation in buildings and facilities as well as providing trained human cadres for all sectors.

نقدم جميع الحلول المبتكرة في إدارة عمليات الصيانة والتشغيل في المباني والمرافق وتوفير الكوادر البشرية المدربة لجميع القطاعات.



### القطاع الخيري

Charitable  
Sector



### القطاع السياحي

(الفنادق والمطاعم)

Tourism Sector

(hotels and restaurants)



### القطاع الخاص

(الشركات والمؤسسات والمصانع)

Private Sector

(companies, institutions and factories).



### القطاع الحكومي

Government  
Sector

# Our Services

# خدماتنا



القدرة على توفير جميع الأمور التشغيلية التي يطلبها العميل

Ability to provide all operational issues required by the client

المرونة في عملية التعاقد  
Flexibility in the contracting process

تأمين جميع المهن من شتى الجنسيات المسموح دخولها للمملكة

Providing all professions of various nationalities allowed to enter the Kingdom

التوظيف الموسمي  
Seasonal hiring

توفير الكوادر الوطنية وربط الموظفين بنظام أجير.

Providing national cadres and linking employees to the "Ajeer" system

اشراك العميل في عملية التوظيف أو القيام بها

Involve the client in the recruitment process or implementing it

استبدال العمال في حال رفض العمل أو الهروب

Replace laborers in case of refusal to work or escape

شبكة قوية من العلاقات الاستراتيجية

A strong network of strategic relationships

توفير مدير حسابات

Provide an account manager





## Responsibilities

## المسؤوليات

اصدار حسابات وبطاقات بنكية  
Issuing bank accounts and cards

الامتثال القانوني والتعامل مع قضايا  
الموارد البشرية

Legal compliance and  
dealing with human resource  
issues

عمل مقابلات شخصية  
الاختيار والتعيين

Conducting interviews  
Selection and appointment



توفير سكن ومواصلات  
Providing housing and  
transportation

توفير تأمين طبي  
Providing medical  
insurance

تجديد الإقامات ورخص العمل  
Renewal of Iqama permits  
and work licenses

تأمينات اجتماعية (إصابات عمل)  
GOSI (work  
injuries)



عملائنا و شركاء النجاح  
Clients & Success Partners

## عملاننا و شركاء النجاح Clients & Success Partners



## عملائنا و شركاء النجاح Clients & Success Partners



## Clients & Success Partners

## عمالنا و شركاء النجاح



## Clients & Success Partners

## عملاننا و شركاء النجاح





www.afaqcom.net



**AfaqCom**

شركة آفاقكم

www.afaqcom.net 

info@afaqcom.net 

afaqcomksa 

afaqcomksa 

+966 555 241 238 

جدة - شارع عبدالرحمن السديري تقاطع شارع شجاع بن وهب - بناية رقم : 7596 - ص.ب: 23441

Jeddah - Abdul Rahman Al-Sudairy Street crossed Shujaa Bin Wahb Street Building - No. 7596 - PO Box: 23441.

